
 

 

 

VAN DE VOORZITTER–  

Beste kampeerders, 

  

Afgelopen weekend vond het Luminosity Beach Event met een aantal dagen 

op- en afbouw plaats. Sommige kampeerders vonden het festival vreselijk, 

andere kampeerders vonden het minder erg of zelfs een verademing. 

 

Belangrijk is dat altijd de veiligheid van kampeerders wordt gewaarborgd. 

  

Evaluatie van Luminosity Beach Festival 

Wij hebben bij de Federatie aangedrongen op een algehele evaluatie 

inclusief evaluatie van de rol van de Federatie. We willen graag precies weten 

hoe het participatietraject is verlopen, en leren van negatieve & positieve 

ervaringen van de verenigingen. 

  

Ook binnen KVS wordt een evaluatie onder kampeerders voorbereid. 

     Heb je klachten of complimenten over het afgelopen event? Dan zijn 

waarschijnlijk meldingen gedaan richting Handhaving, de organisatie zelf via 

het beschikbaar gemaakte e-mailadres van de organisatie of de gemeente 

via telefoonnummer 14-023.  



     Stuur altijd klacht of compliment door richting het 

bestuur: secretaris@kvstrandgenoegen.nl. 

  

Introductie Lana Lemmens bij KVS-bestuur als adviseur m.b.t. evenementen 

Vorige week spraken wij in onze bestuursvergadering met KVS-kampeerder 

Lana Lemmens. 

  

Lana gaf aan ons/de vereniging/het KVS-bestuur te willen helpen o.b.v. haar 

netwerk en kennis van Zandvoortse bestuurlijke organisatie m.b.t. 

evenementen(vergunningstrajecten). 

  

Wij hebben de aangeboden hulp van Lana van harte aanvaard, en dat ook 

aan Lana & aan elkaar uitgesproken. Wij hebben Lana welkom geheten als 

adviseur binnen het bestuur.  

  

Binnen KVS zal Lana zich richten op evenementtrajecten en -communicatie. 

Ook zal zij samen met Annita van Strien-Langereis, onze tweede secretaris 

de evaluatie van het recente evenement op zich nemen.  

     Wij hebben Lana tevens aan de Federatie voorgedragen om als persoon-

met-speciale-functie-binnen-de-Federatie bijvoorbeeld communicatie 

richting & van de gemeente binnen de Federatie op zich te nemen. 

  

Federatie, en lopende federatieve kwesties 

Wij hebben tegelijkertijd richting de Federatie onze zorg uitgesproken: de 

rol van de Federatie is niet helemaal duidelijk.  
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De ene keer moeten wij als vereniging zelf contact opnemen met de 

gemeente (zoals bijvoorbeeld perikelen afgang F4), en de andere keer neemt 

de Federatie (onduidelijk) voortouw zoals met het vergunningstraject 

Luminosity Beach Festival. Wij hebben de Federatie daarom om een 

duidelijke rolomschrijving en -vastheid gevraagd. 

  

Op dit moment lopen de volgende zaken:  

1. Evaluatie afgelopen participatietraject m.b.t. vergunningen van 

evenementen direct om ons heen zoals de recente triathlon en 

muziekfestival; 

2. Proces toekomstige participatietrajecten m.b.t. vergunningen van 

evenementen direct om ons heen – er is geen duidelijk federatief 

(communicatie)proces; 

3. Rol van de Federatie - wat doet de Federatie wel/niet? Eerder werd 

het KVS-bestuur desgevraagd geadviseerd dat de Federatie zich niet 

mengt in de slepende kwestie afgang F4. We hebben om duidelijkheid 

gevraagd – ook vanwege het intensieve gebruik van afgang F4 tijdens 

het afgelopen muziekfestival; 

4. Voortgang m.b.t. de vaststellingsovereenkomst pacht – we hebben de 

Federatie gevraagd om juridisch advies in te winnen;  

5. Voortgang m.b.t. de vaststellingsovereenkomst toeristenbelasting - 

we hebben de Federatie gevraagd om juridisch advies in te winnen; 

6. Slepende kwestie afgang F4 – gevraagd hebben wij naar het 

bestemmingsplan, en duidelijke afmetingen van het kampement. 



 

Wanneer we over bovenstaande meer horen, koppelen we terug. 

 

Afsluitend, ik ben heel erg blij weer zoveel leuke verenigingsactiviteiten 

zoals jeu de boules, klaverjassen/bridge en toekomstige feestjes in het 

Kluphuis te zien. Leuk! Hou het mededelingenbord goed in de gaten, en 

kom ook naar de verschillende activiteiten. 

  

Tot slot, we hebben de afgelopen tijd afscheid genomen van veel 

kampeerders die helaas opgehouden zijn met kamperen. Ik wil namens het 

bestuur en de gehele vereniging die kampeerders bedanken voor de jaren 

die zij bij onze vereniging hebben gekampeerd, en voor hun inzet ten 

behoeve van de vereniging.  

  

We vertrouwen erop de kampeerders genoten hebben, mooie herinneringen 

hebben gemaakt en met veel plezier terugdenken aan hun kampeertijd. 

  

Wij wensen die kampeerders alle goeds voor de toekomst, en hopen dat zij 

donateur blijven. 

  

Tot zover, 

Met vriendelijke groet, 

Marek 

  

   

  

 

  

 


